
Zasedání neformální skupiny Zdravého města 

Sázava a MA21 1/2017 

pondělí 9. ledna 2017 v 15.30 hodin 

 

Přítomni: Ing. Bohuslav Vtípil, Klára Škvorová, Monika Pospíšilová, Bohumila Boušková, Hana 

Albrechtová, Jiří Nykodém, Jitka Šišáková 

Omluveni:  Ivo Knížek, Jindřich Kocourek 

Hosté: Denisa Cibulková (Posázaví, o.p.s.), Bára Obstová, Ivana Danešová 

1/ Náhradní výsadba zeleně    

8.prosince 2016 proběhl první kulatý stůl na téma „Náhradní výsadba zeleně v Sázavě v důsledku 

kácení spojené s výstavbou protipovodňových opatření“. Na základě toho mohli občané podat návrh, 

do začátku ledna, na náhradní výsadbu. Do našeho dalšího neformálního zasedání byly podány 

návrhy: 

 - dosazení vykácených lip aleje V Lázních – par. číslo 1470/7 v k. ú. Sázava 

 - v Podzámčí kolem chodníku na jižní straně – stromy v aleji by mohli zasázet významné 

osobnosti Sázavy 

 - pro odstínění skláren osadit zeleň okolo fabriky 

 - osázení zeleně v ulicích Větrná, Slunečná, Na Tribulkách v Černých Budech (tento požadavek 

přišel až v úterý po naší komisi, proto připisuji až teď). Zde však nejsou dokončeny zpevněné plochy 

komunikací. Co jsem se informovala u nás v kanceláři, bylo by lepší nechat výsadbu po zpevnění 

komunikací, chodníků, aby nedošlo k následnému přesazování. 

 

Konečný seznam včetně orientačního vedení sítí a vlastnosti pozemků je součástí tohoto zápisu. 

2/ Plán na rok 2017 

Den Země bychom chtěli uspořádat ve spolupráci Čisté řeky Sázavy, které pořádá již 12. rokem 

Posázaví o.p.s. Na dnešním zasedání, kterého se účastnili i zástupci společnosti Posázaví, o.p.s., jsme 

předběžně domluvili spolupráci a to především v propagaci akce, kterou je třeba doladit.  

Představa je taková, že v úterý 4. dubna bychom na náměstí, ve spolupráci s EKOKOMEM a dalšími 

společnostmi (třídění odpadu, zpětný odběr, atd.) uspořádali celodenní akci na téma „třídění odpadu, 

kam s odpadem v Sázavě, co podléhá zpětnému odběru a kam odevzdat tyto nepoužité věci aj.“  

Pozn. Vím, že jsme termín ladili před Čistou řekou Sázavou a tím bychom pozvali i občany ke 

společnému úklidu, nicméně mám trochu strach z počasí. Podle harmonogramu celostátních akcí 



NSZM připadá Den Země na 22. dubna, což už je větší pravděpodobnost teplejšího počasí. 

V případě nepřízně – zimy, deště u takové akce by byla veškerá snaha a příprava marná. Prosím o 

vaše názory!!! 

Jak to vidíte se společnou propagací se společností Posázaví (využití stejného plakátu, 

stejné grafiky s tím, že bychom dolu do bílého rámečku umístili informace k našemu 

programu ??? Otázka je druhá – kolik nás to bude stát a co všechno budeme chtít pořídit 

na Dny Země (i Dny Zdraví). Vůbec jsme neřešili rozpočet a nevím, o kolik si máme zažádat 

z rozpočtu. 

 

Navrhuji: 

  Den Země 

- letáčky s informacemi na třídění odpadu (spíš bych si představovala nějakou 

brožurku, kde by byly informace, nějaký kvíz, luštěnka atd., ale to bude drahé) 

- nějaké odměny (uvidíme podle toho, kdo se k nám do programu přidá, před jejich 

oslovením ale potřebuji znát pevný termín…). Můžeme oslovit i místní 

podnikatele 

- pokud plánujeme „naučnou“ akci na náměstí, oslovíme opět regionální 

podnikatele k prodeji??? 

- pytle pro sběr, další reflexní vesty pro děti, občerstvení 

Dny Zdraví 

- poplatek nemocnici za materiál  

- občerstvení 

- nákup 1 párty stanu (bude i na další akce) 

 

 

 

 

Zapsala: Klára Škvorová 

V Sázavě 13. 1. 2017 


